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Z á p i s n i c a 
číslo 2/2018 

 
 

zo zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 
 pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja  

konaného dňa 5.3.2018 v Trenčíne 
 
 

Prítomní: -   10 členovia komisie podľa priloženej prezenčnej listiny, 
- zastúpenie TSK: Ing. Briestenský, Ing. Horváth, Ing. Ozimová, Ing. 

Lamačková, Mgr. Baláž, Ing. Tichá, Ing. arch. Drobný,  Mgr. Rezáková, 
Ing. Nováková 

- prizvaní hostia: PhDr. Frývaldská  
 
P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie 

2. Kontrola stanovísk 

3. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade  Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za II. polrok 2017. 
 

4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za rok 2017. 
 

5. Návrh na schválenie Zmien a doplnkov č. 3 Územného plánu Veľkého územného 
celku Trenčianskeho kraja (ZaD č.3 ÚPN VÚC TK). 
 

6. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho  
samosprávneho kraja č. 7/2018, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Zmien a 
doplnkov č. 3 Územného plánu Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja. 
 

7. Návrh na schválenie Transformačného plánu DSS Adamovské Kochanovce. 
 

8. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 
v rámci IROP a OP Interreg V-A. 
 
a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok          

v rámci IROP 2014 - 2020 s názvom "Obslúžime aj anglického kráľa - škola, 
ktorá teóriu s praxou spája" (Stredná odborná škola obchodu a služieb, ul. P. 
Jilemnického 24, 912 50 Trenčín). 
 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný  finančný príspevok         
v rámci IROP 2014 - 2020 s názvom "Kvalitným vybavením školy k vyššej 
popularite náročných technických odborov" (SOŠ, Športová 675, Stará Turá). 

 
c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok          

v rámci Operačného programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká 
republika 2014-2020 s názvom „Zlepšenie dopravnej dostupnosti Myjavska 
a Horňácka“. 
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9. Návrh na uzavretie Dohody o spolupráci partnerov na projekte   "Zlepšenie 

dopravnej dostupnosti Myjavska a Horňácka" v rámci programu Interreg V-A 
Slovenská republika - Česká republika  2014-2020. 
 

10. Informatívna správa o priebehu čerpania grantov v rámci environmentálneho 
grantového programu Zelené oči v roku 2017. 

 
11. Návrh stanovísk 

12. Rôzne 

13. Záver 

 
K bodu 1: 
Zasadnutie komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Z TSK (ďalej len 
„komisia“) otvorila a viedla predsedníčka komisie, ktorá v úvode privítala prítomných 
členov komisie a zástupcov TSK, oboznámila ich s programom zasadnutia zároveň 
vyzvala prítomných na predloženie návrhov na doplnenie alebo zmenu programu. Nikto 
z prítomných nemal k programu pripomienky a  tak bol program odhlasovaný 
v navrhovanom znení. Predsedníčka komisie navrhla presun bodov (uprednostniť 
materiál, ktorý predkladá Ing. Lamačková). Ing. Máčeková informovala členov komisie, že 
v rámci bodu rôzne Mgr. Medal zo siete Špirála má záujem priblížiť pripravovaný 
environmentálny projekt. 
  
K bodu 2: 
Všetky stanoviská boli Zastupiteľstvom TSK prijaté v znení, ako odporučila komisia. 
 
K bodu 7: 
Predsedníčka komisie vyzvala Ing. Lamačkovú k uvedeniu materiálu: „Návrh na 
schválenie Transformačného plánu DSS Adamovské Kochanovce“. Ing. Lamačková 
vysvetlila, že Transformačný plán predstavuje stratégiu prechodu od inštitucionalizovanej 
formy poskytovania pomoci na komunitnú, t.j. „domácejšie“ prostredie pre klientov 
domova, následne odovzdala slovo riaditeľke DSS Adamovské Kochanovce, Mgr. Janke 
Pondušovej , ktorá v skratke oboznámila členov komisie s činnosťou domova (mentálne 
postihnutý dospelí, celoročná starostlivosť). Kaštieľ zo 17. storočia, objekt je 
nevyhovujúci, nespĺňa platnú legislatívu. Z tohto dôvodu je nutné opustiť pôvodný objekt, 
od roku 2015 prešli viacero objektov, každú nehnuteľnosť vyhodnocovali zvlášť. Cieľom 
je priblížiť život klientov k reálnemu životu. Pozemky, ktoré sú aktuálne sú vo vlastníctve 
TSK, súkromných osôb aj SPF. Materiál je dostupný v knižnici, bude priebežne 
aktualizovaný.  Ing. Máčeková sa pýtala, či nedošlo k zmene podmienok poskytnutia 
príspevku. Ing. Lamačková informovala, že daná výzva je platná v pôvodnom znení, 
zatiaľ nedošlo k žiadnej zmene podmienok. PhDr. Škultéty pozitívne hodnotil predložený 
materiál (edukatívny charakter) a zároveň sa dopytoval na pozemky, ktoré sú spomenuté 
v materiáloch. Ing. Lamačková priblížila aktuálny stav spomenutých pozemkov. PhDr. 
Škultéty vyslovil obavu či je nevyhnutné spomenúť konkrétne pozemky, či by nebolo 
lepšie  len vo všeobecnej rovine. Mgr. Pondušová pripomenula, že metodici z Bratislavy 
vyžiadali konkrétne pozemky. Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, 
ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:10, proti:0, zdržali sa:0. Na základe hlasovania 
komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK schváliť. 
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K bodu 8: 
Ing. Máčeková odovzdala slovo Ing. Lamačkovej, ktorá predstavila materiál „Návrhy 
projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 
IROP a OP Interreg V-A“ V rámci projektov IROP ide o zvýšenie kvality odborného 
vzdelávania na stredných školách. Prvý projekt rieši komplexnú rekonštrukciu objektu 
Gastrocentra, bude vytvorené  COVP. Realizácia projektu je naplánovaná v roku 2019. 
Ing. Máčeková: Bude zachovaný vzhľad Gastrocentra? Ing. Lamačková: Veľká prestavba 
nebude, jeden centrálny vstup, budova bude reprezentatívnejšia. Druhý projekt bude 
realizovaný v SOŠ Stará Turá: Bude zameraný hlavne na odbory elektrotechnika, aktivity 
projektu: rekonštrukcia dielní, výmena okien ale ide hlavne o nákup vybavenia, strojov. 
Realizácia je naplánovaná v roku 2019. Projekt Interreg V-A:  cezhraničný partnerský 
projekt, rekonštrukcia cesty TSK II. triedy. Finančné prostriedky sú zapracované 
v rozpočte TSK.  Ing. Máčeková pripomenula, že k takému projektu treba mať aj uzavretú 
Dohodu o spolupráci. PhDr. Škultéty poznamenal, že pre  projekty z IROP bola vydaná 
pozitívna hodnotiaca správa ešte v roku 2017 a realizácia je naplánovaná až na rok 
2019, či tieto časové odstupy sú spôsobené RO. Ing. Lamačková ozrejmila postup 
podávania projektových zámerov a žiadosti o NFP. Prítomní členovia komisie nemali 
k predkladanému materiálu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala po ukončení 
diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:9., proti:0 , zdržali sa:0, 
nehlasoval:1. Na základe hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK  
schváliť. 
 

K bodu 9: 
Ing. Lamačková stručne oboznámila s obsahom materiálu  „Návrh na uzavretie Dohody 
o spolupráci partnerov na projekte   "Zlepšenie dopravnej dostupnosti Myjavska a 
Horňácka" v rámci programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika  
2014-2020“. Dohoda definuje povinnosti TSK (vedúceho partnera projektu) 
a cezhraničného partnera, kde najdôležitejšie body sú zodpovednosti, každý partner sám 
zodpovedá za realizáciu, dodržanie harmonogramu a neoprávnené výdavky. Vedúci 
partner má postavenie koordinátora,  niektoré administratívne úkony bude robiť TSK (ako 
koordinátor projektu). Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré 
dopadlo nasledovne: Za schválenie:9., proti:0 , zdržali sa:0, nehlasoval:1. Na základe 
hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK schváliť. 
 
K bodu 3:  
Predsedníčka komisie požiadala Ing. Horvátha k uvedeniu materiálu „Správa o kontrole 
vybavovania sťažností a petícií na Úrade  Trenčianskeho samosprávneho kraja za 
II. polrok 2017“. Hlavný kontrolór TSK informoval členov komisie, v II. polroku 2017 bolo 
podaných 22 sťažností,  6 ks bolo odoslaných na konkrétne úrady, 8 neuznaných ako 
sťažnosť (podnet), 7 odložených, 1 sťažnosť na odbore zdravotníctva. V sledovanom 
období bolo 5 petícií, z toho 2 odložené. Ing. Tám sa pýtal, načo sa sťažujú najviac. Ing. 
Horváth vysvetlil, že najviac sťažností je z oblasti zdravotníctva, školstva a petície hlavne 
z oblasti dopravy. 
Prítomní členovia komisie nemali k materiálu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala 
po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie:10., proti:0 , 
zdržali sa:0. Na základe hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK 
brať na vedomie. 
 
K bodu 4:   
Predsedníčka komisie vyzvala Ing. Horvátha k uvedeniu materiálu „Správa o 
výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za rok 2017“  V januári bola správa zaslaná všetkým 
kompetentným. Plnenie plánu je na 104%,  o 4 kontroly viac. Podnety boli  na školstve. 
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Všetky nedostatky sú zahrnuté v materiáli. Výskyt nedostatkov – ani  jedna organizácia 
neprešla bez zistení. Cieľom je nadviazať spoluprácu so zahraničnými kolegami. Výskyt 
nedostatkov v okolitých krajinách je tiež rovnaký.  Hlavný kontrolór TSK zdôraznil, že tie 
isté chyby by sa nemali opakovať. Ale v praxi sa to stáva. V budúcnosti sa treba viac 
zameriavať na to,  aby sa eliminoval tento nedostatok. Spolupráca so Zastupiteľstvom a 
s úradom TSK je veľmi efektívna.  Ing. Máčeková poznamenala, že verejný obstarávateľ 
zadáva zákazky cez elektronický systém (zákazky nad 1000 Eur). Či je už posun aby sa 
tento proces zjednodušil? Ing. Horváth informoval, že smernica je dosť prísna, novela 
zákona sa pripravuje, treba nastaviť tak, aby bola účelná, aby sa zjednodušil celý proces 
obstarávania, aby sa nezohľadňovala len najnižšia cena ale aj kvalita potravín. Mgr. 
Baláž doplnil,  uskutočnilo sa  stretnutie s UVO, ktorý ponúkol súčinnosť pri riešení tohto 
problému. Bola založená aj pracovná skupina ,treba poslať pripomienky k novelizácie 
smernice. Sú naplánované ďalšie pracovné stretnutia. Dôjde k uvoľneniu limitu v prípade 
potravín. Ing. Máčeková: aby sa nezabudlo na jednoduché kancelárske potreby. K akému 
termínu bude novela smernice? Mgr. Baláž podotkol, že smernicu treba poslať na 
kontrolu na UVO, metodický deň bude v polovičke mája.  PhDr. Škultéty:  (je členom 
pracovnej skupiny), snaha uprednostniť maximálne možné  limity ,zodpovednosti a  
kompetencie by prešli na samostatné organizácie. Ing. Horváth:  je dôležité dodiskutovať 
a konkretizovať váhu jednotlivých kritérií. Ing. Žiak: Ako budete definovať kvalitu 
potravín? Ing. Horváth: treba zadefinovať váhu kritérií, aby nebola prioritná len cena, ale 
aby aj kvalita mala svoj význam.  Ing. Žiak: Ide o bezpečnú potravinu, ako môžete 
definovať „menej kvalitná“ alebo „kvalitná“ potravina? Ing. Horváth: je to veľmi dôležité 
kritérium, treba vyšpecifikovať. Mgr. Baláž: Do smernice je možnosť zakomponovať 
odkaz na národný potravinový katalóg, organizácie dostanú možnosť nakupovať cez 
tento katalóg, kde už bude garancia overeného dodávateľa. Prítomní členovia komisie 
nemali k materiálu ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie 
hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za schválenie: 10, proti: 0, zdržali sa: 0. Na základe 
hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK brať na vedomie. 
 
 
Ing. Zboranová sa ospravedlnila. Prítomní členovia: 9 
 
 
K bodu 5: 
Ing. arch. Drobný oboznámil s obsahom materiálu „Návrh na schválenie Zmien a 
doplnkov č. 3 Územného plánu Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja (ZaD 
č.3 ÚPN VÚC TK)“  TSK je orgánom územného plánovania a je povinný obstarať 
územný plán zároveň je povinný sústavne sledovať a podľa potreby musí obstarať Zmeny 
a doplnky územného plánu, t. j. musí pravidelne preskúmať územný plán, najmenej raz 
za 4 roky. Vo VO sa vysúťažili spracovatelia, a odborne spôsobilá osoba. VO bolo 
ukončené 04/16, začali sa prípravné práce, boli oslovené dotknuté organizácie aj občania 
TSK, aby dali pripomienky. Po vyhodnotení požiadaviek boli podklady odoslané 
spracovateľovi, v máji 2017 bol vyhotovený Návrh územného plánu a  vypracované 
oznámenie o strategickom dokumente, ktoré bolo následne zaslané na Okresný úrad 
v Trenčíne. Okresný úrad skonštatoval, že  nie je potrebné dokument posudzovať. V júni 
2017 prebehli rokovania následne boli oslovené dotknuté organizácie. Všetky  relevantné 
pripomienky k Návrhu územného plánu boli zapracované, uskutočnili sa osobné 
stretnutia, celý proces bol ukončený v decembri 2017. Dokument bol zaslaný na 
Ministerstvo dopravy na preskúmanie. Vo februári 2018 Ministerstvo dopravy listom 
oznámilo, že s Návrhom súhlasí a odporučí Zastupiteľstvu TSK schváliť. Ing. arch. 
Drobný poznamenal že 2.marca 2018 bola prezentácia Územného plánu, na ktorej sa 
nikto z pozvaných nezúčastnil. V rámci diskusie sa Mgr. Ďureje dopytoval či sa  „koridor“  
Nováky – Prievidza – Handlová bude riešiť súbežne. Ing. arch. Drobný doplnil, že trasa 
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R2 je známa Trenčín – Nováky , ďalšia trasa nie je potvrdená. Mgr: Ďureje: Prekládka 
železničnej trate a prekládka rieky Nitra či nie je predčasný krok, lebo sa ešte čaká na 
stanovisko EIA? Ing. arch. Drobný: Len Hornonitrianske bane dali požiadavku. Záverečné 
stanovisko zatiaľ nie je známe, nie je možné ani zapracovať do materiálu. Je dôležité 
tento proces ukončiť. Na cyklotrasy je nutný Územný plán. Mgr. Ďureje: Rozpor s EIA, ak 
záverečné stanovisko neschváli prekládku, tak sa to nemôže zrealizovať? Nebude 
Územný plán neplatný ? Ing. arch. Drobný: pri ďalšej aktualizácii ÚP  sa vyhodia tie body, 
ktoré nebudú schválené EIA. Ing. Máčeková:  zaoberala sa už KRRaCR s Územným 
plánom? Je to náročný proces na financie. Keď chceme využiť eurofondy, zmena 
územného plánu  je možná aj v kratšom termíne? Ing. arch. Drobný: ak bude potreba 
územný plán sa môže aktualizovať aj dvakrát za rok (minimálne raz za 4 roky). Na 
oddelení sa sledujú zmeny, pripomienky, zásadné zmeny. Ing. Máčeková: pri sociálnej 
oblasti DI sú uvedené konkrétne obce. Ak budú umiestnené objekty inde, ohrozí to 
projekt? Ing. arch. Drobný:  Sociálnu časť spracoval odbor soc. pomoci. Textová časť sa 
skladá zo všeobecnej a záväznej časti. Toto je súčasťou všeobecnej časti, ktorá sa môže 
zmeniť. Mgr. Ďureje: zmeny sú finančne náročné, je predpoklad že bude rozhodnutie EIA 
už tento rok? Ing. arch. Drobný: kvôli stanovisku EIA nemusíme zmeniť územný plán. 
Keď bude stanovisko EIA aj ďalšie zmeny, tie sa potom naraz zapracujú. My berieme na 
vedomie  stanovisko EIA.  Ing. Máčeková: bolo by dobré zriadiť Komisiu na územné 
plánovanie,  prebrať aj zmeny pripravované v rámci stavebného zákona. Je nevyhnutné 
aby sme podporili územný plán. PhDr. Škultéty: KRRaCR počas  minulého obdobia 
nerokovala o územnom pláne, v budúcnosti by bolo dobré prebrať všetky otázky počas 
vypracovania podkladov. Bod pri oblasti zdravotníctva rieši vysoký vek obvodných 
lekárov v kraji, s územným plánom to nemá nič spoločné. Ing. arch. Drobný: Škoda, že 
tieto pripomienky neprišli skôr. Ing. Máčeková: odbor zdravotníctva má tieto informácie 
od starostov, chcú doplniť do všetkých materiálov TSK. Ing. arch. Drobný: všetky 
dotknuté orgány boli informovaní, aj občania. Mohli pripomienkovať návrh. Prišla len 
jedna pripomienka. Prítomní členovia komisie nemali k materiálu ďalšie otázky. 
Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo nasledovne: Za 
schválenie: 5, proti: 0, zdržali sa: 3, neprítomní: 2 Na základe hlasovania komisia 
odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK brať na vedomie a  schváliť. 
 
Ing. Horváth informoval o majetkovom priznaní (koniec marca 2018), tlačivá sú 
k dispozícii na webovej stránke TSK. Ing. Máčeková doplnila informácie. 
 
K bodu 6: 
Ing. Máčeková odovzdala slovo Ing. arch. Drobnému, ktorý predstavil materiál „Návrh na 
schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho  samosprávneho kraja 
č. 7/2018, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Zmien a doplnkov č. 3 Územného 
plánu Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja.“  Zopakoval že textová časť sa 
skladá zo všeobecnej a záväznej časti. Prítomní členovia komisie nemali k materiálu 
ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré dopadlo 
nasledovne: Za schválenie:6 , proti: 0, zdržali sa:3 , neprítomní: 1 Na základe hlasovania 
komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK schváliť. 
 
 
K bodu 10: 
Ing. Gavalierová informovala o materiáli  „Informatívna správa o priebehu čerpania 
grantov v rámci environmentálneho grantového programu Zelené oči v roku 2017.“  
Grantový program funguje od roku 2016. V dôsledku aktualizácie sa zmenili termíny na  
predkladanie žiadostí. Za rok 2017 bolo predložených 58 žiadostí, z toho 27 žiadostí bolo 
schválených v celkovej výške 40 392,10 Eur. Prítomní členovia komisie nemali k 
materiálu ďalšie otázky Predsedníčka komisie dala po ukončení diskusie hlasovať, ktoré 
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dopadlo nasledovne: Za schválenie:9 , proti: 0, zdržali sa:0 , neprítomní: 1 Na základe 
hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK schváliť. Na základe 
hlasovania komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu TSK brať na vedomie. 
 
 
K bodu 12:  
V rámci bodu rôzne Mgr. Medal (zo siete Špirála) predstavil Krajskú koncepciu 
environmentálnej výchovy a vzdelávania a osvety v Trenčianskom kraja. 
V súčasnosti analyzujú stav environmentálnej výchovy, za 13 rokov sa zhoršilo 
environmentálne povedomie ľudí aj stav na školách. Projekt má za cieľ zistiť aktuálny 
stav a navrhnúť možnosti ako tento stav zlepšiť. Ďalej informoval o 
plánovaných workshopoch. V rámci projektu Zelená župa v spolupráci s TSK je turné po 
školách kde informujú o environmentálnych aktivitách. Ing. Máčeková sa pýtala či budú 
výstupom projektu aj produkty, ktoré zvyšujú environmentálnu osvetu v kraji.                    
V obci Uhrovec zrealizovali dva environmentálne projekty zároveň vyslovila možnosť 
spolupráce v budúcnosti. 
 
 
K bodu 13:  
Zasadnutie komisie ukončila  predsedníčka  komisie, ktorá poďakovala všetkým 
prítomným za účasť a konštruktívne prerokovanie jednotlivých pracovných materiálov. 
 
 
 
 
 
         Ing. Zuzana Máčeková, v.r. 

                    predsedníčka 
              Komisie regionálneho rozvoja    

               a cestovného ruchu 
 

 
 
 
 
V Trenčíne, dňa 14.3.2018  
Zapísala: Ing. Šarlota Nováková, tajomníčka komisie RRaCR 


